

Date: August 26th, 2022

التاريخ: 26 أغسطس 2022

Circular No:5 / AY 2022-2023

Subject: Reduced COVID-19 Precautionary Measures

Dear Parent,

We look ahead to a safe start of the academic year and are pleased that some COVID-19 regulations were uplifted. The National Emergency Crisis and Disasters Management Authority (NCEMA) announced the following updated COVID-19 precautionary measure for the upcoming Academic Year 2022/23:

- Students aged 12 years and above, school administration staff and teachers have to produce a negative PCR test result within 96 hours of the first day of school.
- **Periodic PCR testing are no more required, however, students showing any symptoms of COVID-19, will have to be tested.**
- **Distance Learning** (online or remote learning) will **only be available to students who tested positive for Covid-19.**
- Students with symptoms of COVID-19 respiratory illnesses will be allowed to study remotely until they receive their negative PCR test results that allow them to return to the school. **Medical certificates issued by registered medical** practitioners must be submitted to the school nurse for the principal's approval.
- Thermal screenings are no more required, provided that parents will monitor their children's temperatures before school, and refrain from sending children with high temperatures to the school. Parent must apply for children's sick leave in writing when they are tested positive, or are ill, and submit the test results, with medical certificates to the school nurse and PA to the principal.
- All elementary, middle, and high school students (**Grades 1-12**) **must wear masks** during contact with their class teachers and peers. During playtime, lunch breaks, music, and physical education (PE) lessons, students may remove their masks.
- **The Kindergarten students are not required to wear masks.**
- Teachers and the school management must wear masks and will ensure that sanitizing will take place across the school in classrooms and during group activities.
- **Parents and visitors are allowed to enter the school premises upon presenting their Green Pass status on the Al Hosn Application.**
- **Schools have to report positive cases and their contacts to ADEK and DOH.**

Yours sincerely,
Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

نتطلع إلى بداية آمنة للعام الدراسي ويسرنا أن بعض لوائح كوفيد 19 قد تم رفعها. أعلنت الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث عن الإجراءات الاحترازية المحدثة التالية لجائحة كوفيد-19 للعام الدراسي المقبل 2022/23:

- يجب على الطلاب الذين تتراوح أعمارهم بين 12 عاما وما فوق وموظفي إدارة المدرسة والمعلمين تقديم نتيجة اختبار PCR سلبية صالحة لمدة 96 ساعة في اليوم الأول من المدرسة.
- **لم يعد اختبار PCR الدوري مطلوبًا، ومع ذلك، سيتعين اختبار الطلاب الذين يظهرون أي أعراض لكوفيد 19.**
- **سيكون التعلم عن بعد متاحا فقط للطلاب الذين ثبتت إصابتهم بكوفيد 19.**
- سيتم السماح للطلاب الذين يعانون من أعراض أمراض الجهاز التنفسي وكوفيد 19 بالدراسة عن بعد حتى يتلقوا نتائج اختبار PCR السلبية التي تسمح لهم بالعودة إلى المدرسة. يجب تقديم **الشهادات الطبية رسمية** لمرضة المدرسة للحصول على موافقة المديرية.
- لم تعد هناك حاجة إلى قياس درجة حرارة الطلاب والزوار والموظفين عند الدخول إلى المدرسة، على أن يراقب ولي الأمر درجة حرارة الطلاب قبل المدرسة، ويمتنعون عن إرسالهم إذا كانت حرارتهم مرتفعة. يجب على ولي الأمر التقدم بطلب للحصول على إجازة مرضية، وتقديم نتائج PCR، مع الشهادات الطبية إلى ممرضة المدرسة.
- يجب على جميع طلاب المراحل الابتدائية والمتوسطة والثانوية (**الصفوف 1-12**) **ارتداء الكمامات** داخل المدرسة. بينما أثناء وقت اللعب واستراحات الغداء والموسيقى ودروس التربية البدنية (PE)، يمكن للطلاب إزالتها.
- لا يطلب من طلاب الحضانه والروضة ارتداء الأتعة.
- يجب على المعلمين وإدارة المدرسة ارتداء الكمامات وسيضمنون أن يتم التعقيم في جميع أنحاء المدرسة والفصول الدراسية وخلال الأنشطة الجماعية.
- **يسمح لأولياء الأمور والزوار بدخول مبنى المدرسة عند تقديم المرور الأخضر على تطبيق الحصن.**
- **يتعين على المدرسة الإبلاغ عن الحالات الإيجابية ومخالطها إلى دائرة التعليم والمعرفة ودائرة الصحة.**

مع فائق الاحترام والتقدير،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة